



Verslag vergadering BPOA 13 januari 2026

Aanwezig: Suzan Nout (dagvoorzitter), Marian Verver, Paul van der Zon, Arie van Leeuwen (verslag)

1. Opening, dagvoorzitter, vaststelling agenda, mededelingen
Suzan is deze keer dagvoorzitter. Rick is met kennisgeving afwezig.
2. Verslag vergadering 4 november 2025
Het verslag van de vergadering van 4 november wordt vastgesteld (definitief verslag in bijlage).
Naar aanleiding van het verslag en de actielijst:
 - a) N.a.v. punt 3a: Suzan heeft contact gehad met de Bethelkerk. De tekst in het verslag is niet geheel juist. De invulling van het Rondje Ambacht is wel degelijk in overleg gebeurd. De mindere afstemming tussen het Platform en de Bethelkerk betrof de Burendag van 2024. Suzan meldt dat Peter van Rijn de nieuwe contactpersoon is voor de Bethelkerk; Zij stuurt de gegevens naar Arie.
 - b) Rick heeft aangegeven dat hij voor de website nog wat zaken moet bijwerken, zoals de oude versies van de nieuwsbrief e.d. Hij doet dit liever in een bulk.
In de vergadering wordt aangegeven dat het beschikbaar zijn van de actuele verslagen en nieuwsbrieven toch zeer op prijs gesteld. Paul vraagt of er wel eens reacties op de verslagen komen? Arie heeft ze niet gehad.
3. Mededelingen
 - a) PR etc.
Facebook blijft een multifunctionele ontmoetingsplaats voor de buurtbewoners, er komt van alles langs:
 - vragen over bomen die gekapt gaan worden;
 - delen van activiteiten en evenementen door de gehele wijk en daarbuiten;
 - vragen naar ervaringen in uit te voeren klussen aan huis.Raimond en Rick houden goed toezicht op wat erop komt en wie er lid willen worden en dat loopt goed. Waar nodig is er overleg met het bestuur zoals pas over het benefietbericht gelinkt aan Palestina.
 - b) Speeltuinen
Arie heeft op advies van Tim Veldmeijer de wens om een afscheiding van het speelveld bij de busbaan te realiseren en de angst voor beschadiging van het veld rond Oud en Nieuw via een formeel contactformulier ter attentie van Jos Verhoeven aangekaart. Jos Verhoeven nam snel daarna telefonisch contact op. Met betrekking tot de afscheiding gaf hij aan dat dit nog nader wordt bekeken. Wel wordt de strook asfalt al verwijderd. Hij bevestigt dat er een risico is op beschadiging maar dat er bewust is gekozen voor de kunststof tegels omdat de Gemeente deze op voorraad heeft en makkelijk vervangen kunnen worden. Hij hoopt dat door de uitstraling van het veld de beschadigingen mee zullen vallen. De beschadiging die rond Oud en Nieuw zijn ontstaan zijn zowel door Marian als Arie gemeld aan Tim Veldmeijer, die het heeft door gegeven aan Jos Verhoeven.
Volgens de planning krijgt het Goudhaantje in 2026 een opknapbeurt. De betrokkenheid van de Gemeente bij de speeltuin bij de Jan Ligthartschool is beperkt, omdat deze voor het grootste deel eigendom van de school is.
Suzan meldt dat het Memorybord bij het Landje van Chardon ook weer beschadigd is. Zij heeft dit gemeld en ook dit zal z.s.m. gerepareerd worden.



c) V.d. Kooij; stand van zaken

De Raad van State heeft het beroep van de bewoners tegen de nieuwbouwanplannen op de plaats van de voormalige garage V/d Kooij ongegrond verklaard.

Als bewonersplatform hopen we dat de nieuwbouwplannen snel opgepakt zullen worden en zullen de ontwikkelingen blijven volgen.

Op de website van het platform staat een dossier over de nieuwbouwplannen, dat met deze uitspraak geactualiseerd moet worden. De link naar de uitspraak van De Raad van State kan hierin worden opgenomen

<https://www.raadvanstate.nl/uitspraken/@155443/202305543-1-r3/>.

In het bericht moet duidelijk zijn dat het Bewonersplatform geen partij is, maar wel de ontwikkelingen zal blijven volgen. We kunnen als tip aan bewoners meegeven dat als ze zich zorgen maken over schade aan hun huizen als gevolg van de bouwplannen ze bijvoorbeeld foto's kunnen maken van de huizen in de huidige situatie.

Arie stemt dit af met Rick.

d) Sporthal bij het Groen; stand van zaken

Geen bijzonderheden.

e) Overig

- Suzan heeft de kaart met te kappen bomen in Vlaardingen Ambacht opgevraagd. Voor Oud Ambacht betreft dit een beperkt aantal bomen, waarvan een deel zal worden vervangen. Wanneer bomen niet worden vervangen is dit omdat omringende bomen dan beter kunnen groeien.
- Arie merkt op dat in de Nieuwsbrief 1 2026 van de Gemeenteraad wordt gesproken over het Raadsmemo consulterend concept deelomgevingsprogramma Parkeerregulering. In dit programma zet in op maatregelen om het parkeren te regelen in geheel Vlaardingen, waarbij gedacht kan worden aan maatregelen zoals betaald parkeren. Op dit moment betreft het globale plannen, die we als bewonersplatform wel willen volgen, maar waarbij wel niet namens de wijk kunnen spreken. Arie neemt hierover contact op met Tim Veldmeijer.
- Marian heeft getekende overeenkomsten met de moestuinders bij zich. Arie zal deze scannen en naar de secretaris mailen waar het in het mail archief kan. De originelen blijven bij Marian.

4. Komende evenementen:

a) Planning 2026:

Volgende week vergadert de evenementencommissie over de activiteiten voor dit jaar

b) Avond over ondergrond Ambacht

Arie heeft hierover nader overleg gehad met Tim Veldmeijer. Een uitgebreide avond met een duidelijke rol voor de Gemeente was niet de bedoeling. Er is binnen de Gemeente een voorlichting geweest over de gevolgen van de diverse ondergronden in Vlaardingen door een externe partij. Eén van de sprekers kon daar een enthousiast verhaal over vertellen, waarvan Tim denkt dat het zeker een aantal bewoners zal aanspreken. Tim doet navraag naar de kosten van deze spreker.

De avond zou dan verder gebruikt kunnen worden voor een wat algemenere gedachten uitwisseling. Arie stemt verder af met Tim (Actie: Arie).

5. Financiën



Paul heeft een concept verantwoording 2025 gemaakt. De diverse activiteiten zijn keurig binnen budget gebleven. Na een extra controle zal Paul Eelko en Pim benaderen voor de jaarlijkse controle. Indien akkoord zal hij deze ook aan Tim Veldmeijer sturen. De begroting 2026 worden opgesteld op basis van de realisatie in 2025 (Actie: Paul).

Jorina heeft geen kosten in rekening gebracht voor de Posters. Bij navraag door Rick over bijvoorbeeld de kosten voor de poster van Halloween heeft ze aangegeven dat dit niet nodig was. Misschien goed om in de evenementencommissie te bespreken hoe we hiermee omgaan, het lijkt in dat kader in elk geval goed om iets leuks voor haar te regelen (Actie: Suzan)

6. Bezetting bestuur en activiteitencommissie
Geen nieuwe ontwikkelingen.
7. Bordesplein:
 - a) Afspraken pleinonderhoud
Vlak voor nieuw evenement.
 - b) Onderhoud door de gemeente
Geen bijzonderheden.
8. Planning input Babber (Arie zie bijlage)
Is afhankelijk van de te organiseren activiteiten.
9. Volgende vergadering
De volgende vergadering is op 10 maart 2026 om 19:30 bij Suzan.
10. Rondvraag
Er zijn geen punten voor de rondvraag.

Actielijst:

Actie	Uit vergadering	Door
Start zoeken naar voor een nieuwe penningmeester	27-05-2025	Paul
Verslagen en nieuwsbrieven op de website	04-11-2025	Rick
Contactgegevens Peter van Rijn (Bethelkerk) naar Arie	13-01-2026	Suzan
Dossier over nieuwbouw Kooij actualiseren	13-01-2026	Arie/Rick
Contact met Tim Veldmeijer over parkeren	13-01-2026	Arie
Scannen en mailen overeenkomsten moestuin	13-01-2026	Arie
Uitwerken/afstemmen avond over ondergrond Ambacht	13-01-2026	Arie
Kosten spreker ondergrond Ambacht	13-01-2026	Tim
Benaderen Pim en Eelko voor controle 2025	13-01-2026	Paul
Bespreken Posters en Jorina in Evenementencommissie	13-01-2026	Suzan
Afgehandeld per 13 januari		
Contact Tim Veldmeijer over afscheiding speelveld busbaan e.d.	04-09-2025	Arie
Bloemetje voor Mieke	04-11-2025	Marian
Kees en Gisela informeren over onderhoud BdeBPlein	04-11-2025	Arie
Contact Bethelkerk over samenwerking	04-11-2025	Suzan
Bespreken met Gemeente idee bijeenkomst ondergrond	04-11-2025	Arie
Kerstverlichting BdeBPlein	04-11-2025	Rick